
  

 

Verksamhetsplan för 2024  

Vår framtidsplan är i mycket lik förra årets. 

Vi kommer att fortsätta förvalta och underhålla våra byggnader. 

Kommittéerna hoppas vi ska jobba på, ja kanske kan vi även väcka upp någon slumrande. 

- Badplatskommittén – Håller badplatsen i ordning.  

- Sågkommittén - Målet är att under de kommande åren reparera sågen. Ta in sakkunnig hjälp för 

arbetet.  

- Byggnadskommittén – Löpande skötsel av skolan och Bråbogården. Vi hoppas kunna hitta några bra 

aktiviteter att ha i den på utsidan nyrenoverade naturumbyggnaden.  

- Trädgårdskommittén – Trädgården vid den gamla naturumbyggnaden har vi en önskan att några 

entusiaster skulle orka ordna med igen. 

- Ängskommittén är ganska frigående men behöver vår support – Ängens dag har vi just nu ingen plan 

för!  

- Vandringsledskommittén – Se till att markeringar är uppsatta, att kartor finns att köpa vid 

anslagstavlan vid caféet och att lederna är framkomliga. Anordna tipspromenader några gånger under 

säsongen.  

- Sommarfestkommittén – Vi siktar på en lika fin fest som förra årets jubileumsfest med grillning, 

musikunderhållning och trevligt umgänge.  

- Barn och ungdomskommittén – Finns hopp om att den ska bemannas med generationen som har 

barn att aktivera. Där finns en första programpunkt – Vårruset. 

 - Seniorkommittén – Samtalsgruppen och promenadgruppen hoppas vi ska fortsatt orka ut och 

vandra. Nya deltagare hjärtligt välkomna. 

 - Julmarknadskommittén – är ju inte en kommitté utan består ju av halva vuxna befolkningen som 

engagerar sig på ena eller andra sättet. Nog ska vi orka med att arrangera Bråbygdens populära 

julmarknad även i år! 

 - Gärdesgårdsprojektet – Ser lite mörkt ut just nu, det är låg prioritet på detta hos dem som tidigare 

bidragit med medel. Men vi gör ett försök att ha en prova-på-kurs under O-ringen. Kommunen har 

dedicerat ett specialanslag för aktiviteter under den veckan. 

 - O-ringen kommer ju att gå av stapeln i Oskarshamn. Vi har redan fått Bråbogården uthyrd hela den 

veckan för drygt 10 gäster. 

 - Julgranskommittén – Att det förstås ska ordnas en gran med belysning och även sedvanlig 

julgransraskning är målet.  



Vi kommer föreslå att vi bildar en aktivitetskommitté med uppdrag att ta upp gamla och nya 

aktiviteter riktat till medlemmarna. T ex matlagning, fisketävling, föreläsningar etc. 

Alla medlemmar som vill dela med sig av sin kunskap är välkomna att hålla i ett arrangemang.  

Styrelsen avser att ha en fortsatt dialog med våra politiker och se till att vi förblir kända för 

omvärlden. 

Vi kommer bevaka vindkraftsplanerna i vår närhet. Vi har förvisso fått ett besked som helt går i den 

riktning som föreningen kom fram till i vår omröstning. Men skadar inte att vara vaksam. 

- Vi hoppas kunna driva frågor om vår natur och kultur som vi kanske inte orkat riktigt på sistone. T ex 

finns förslag att hålla våra vägrenar skräpfria. Och att inventera och åtgärda eventuella invasiva växter 

i bygden. 

För att se de mera konkreta förslagen ber vi dig läsa Evenemangskalendern för 2024. 

 

Saxtorp i mars 2024 

Styrelsen  


